
Protokollfört vid styrelsemöte i Sänghs bys samfällighet 2019-02-28

Närva rande:

David Laurell (DL)

Annika Karlsson (AK)

Christer Andersson, ordförande (CA)

Lars-Göran Thelin (LGT)

Tobias Jansson (TJ)

Dagvattenbrunnar

Dagvattenbrunnarna, som är åtgärdade av TTA, har sjunkit igen. CA kontaktar TTA Björn Ask för åtgärd.

Papperskorgar

DL har efter upprepade försök inte fått något svar från TTA gållande att ta bort papperskorgarna. CA tar upp
även denna fråga vid kontakt med TTA.

Telia

Efter kontakt med Telia har konstaterats att hastigheten fungerar enligt avtal.

Hemsida för Sänghs bys samfällighet

Hemsidan är upplagd och godkänd av styrelsen. Sidan kommer att publiceras för samtliga medlemmar före
årsmötet. Allt material gällande samfälligheten kommer fortsättnlngsvis endast att publiceras på hemsidan.

Skyltar till grusgångarna gällande vinterhållning

Skyltarna, som tillverkats tidigare, behöver vara stabilare för att hålla för påfrestningarna utomhus. LGT

ansvarar för att nya skyltar görs och sätts upp under hösten.

Årsmöte/f öreningsstämma 2019

Lokal för årsmöte är ännu inte fastställd, men kommer att bokas och meddelas inom kort. Allt material till
årsstämman ska vara klart för publicering senast den 15 mars. AK samordnar.

övriga frågor

Nu gällande undertecknat avtal i retur från TTA gällande snöröjning saknas. CA meddelar TTA.

Avsättning för reparationsfond (1.000 SEK/år) har inte gjorts de senaste 2 åren enligt tidigare beslut på grund

av att de medel som finns tillgängliga har ansetts vara tillräckliga. Dock ska 2.000 SEK avsättas i efterhand för
dessa två år så att stadgarna för föreningen följs.

Trelleborg 2019-03-05

Vid protokollet: Annika Karlsson
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